

## 产品详述 INDIVIDUAL PRODUCT DETAILS

### AE8021 小型可调式双滑轮训练机 DUAL ADJUSTABLE PULLEY



#### 1. 产品卡 Identity Card

型号 (Model)

AE8021

中文名 (Chinese Name)

小型可调式双滑轮训练机

英文名 (English Name)

DUAL ADJUSTABLE PULLEY

一句话点评 (One-line Pitch)

“搭载 32 档可调把手、多把位单杠与双滑轮配重系统，配备 8 点位配件收纳区及引体踏板，提供丰富动作选择，实现全维度全身训练。”

"Equipped with a 32-position adjustable handle, multi-grip pull-up bar and dual pulley weight stack system, along with an 8-position accessory storage area and pull-up step, it offers abundant exercise options for full-range total-body training."

## 2. 产品综述

AE8021小型可调式双滑轮训练机，解锁全维度全身训练。

32 档高度可调把手、多把位单杠握把、配合双滑轮组配重系统，赋予使用者充裕的训练自由度，支持多样化动作模式。

机身设有 8 点位配件收纳区，可规整存放各类训练辅件；右侧配置引体向上踏板，适配不同身形使用者完成引体训练。

## 2. Product Overview

AE8021 DUAL ADJUSTABLE PULLEY unlocks full-range total-body training.

Equipped with a 32-position height-adjustable handle and multi-grip pull-up bar, paired with a dual pulley weight stack system, it delivers ample training freedom and supports a wide variety of movement patterns.

The machine features a 8-position accessory storage area to neatly house all training attachments. A pull-up step on the right side accommodates users of different body types for pull-up exercises.

### 3.产品特点 | Key Features



#### 32档高度调节，训练灵活自由

双边器械把手均配备32档高度调节系统，满足不同身高、不同动作、不同轨迹的各种训练需求。

#### 32-Position Height Adjustment for Flexible & Free Training

Both side handles of the machine feature a 32-position height adjustment system to meet diverse training requirements for different user heights, exercises and movement paths.



#### 创新收纳设计，简约美学新境界

器械配备有8位置训练附件收纳钩，可以轻松收纳各类把手与配件，让训练空间井然有序。

#### Innovative Storage, Elevated Minimalist Aesthetics

The machine is equipped with 8-position storage hooks for training attachments, enabling neat storage of various handles and accessories to keep your training space well-organized.



#### 三把位引体向上握姿，全方位训练背部

三把位引体向上把手设计，背部训练轻松搞定，正手宽握聚焦上背部，锤式中握瞄准中背部，反手窄握专注下背部。每个握法角度都经过精确生物力学计算，确保肌肉发力曲线与动作轨迹完美契合。

#### Triple-Grip Pull Up Bars for Full-Range Back Training

The wide seat pad provides ample support above the back of the knee, fully ensuring stability and safety during training.



#### 可收纳踏板设计

引体向上踏板便于使用者上机就位，闲置时可收纳归位。

#### Stowable Step Design

The pull-up step allows users to grip the bar easily and can be stowed when not in use.

## 4.主要参数

|                                       |                                 |
|---------------------------------------|---------------------------------|
| 功能分类<br>Functional                    | 多功能<br>Multi-functional         |
| 产品尺寸（长x宽x高）<br>Dimensions (L × W × H) | 1975×1170×2370mm<br>78"×46"×93" |
| 产品净重<br>Net Weight                    | 225kg/496lbs（预估）                |
| 产品标准配重<br>Weight Stack Options        | 100kg*2/221lbs*2                |
| 产品最大配重<br>Maximum Weight Stack        | 125kg*2/276lbs*2                |
| 可承载最大人体重量<br>Maximum body weight      | 150kg/331lbs                    |
| 整机滑轮比<br>Machine pulley ratio         | 1:2                             |
| 主框架管材<br>Main Frame Tubing            | PT50×100×2.5mm                  |